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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 7
ONSDAG DEN 6. MARTS 2002, KL. 18.00

Til stede: Klavs Andreassen, Edith Finderup, Bjarne Thor Jensen, Mette Bjersing, Henning
Svendsen, Lone Klamer, Anker Blauenfeldt, Jørn Weirsøe, Ole Holm, Kim Hansen &
Christian Finderup.

Fraværende: Birgit Eriksen, Bjarne Eriksen, Birgitte Poulsen.

Referent: Bjarne Thor Jensen.

Dagsorden.

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden.
Dagsorden blev godkendt.

Pkt. 2: Godkendelse af bestyrelsesreferat nr. 6.
Christian Finderup deltog i bestyrelsesmødet…..undskyld Christian.
Derudover følgende rettelser:
Pkt. 7, under BREDU, rette Ulla Klamer til Lone Klamer.
Pkt. 4, SSU’s budget på kr. 180.000,- holdes indenfor takstreguleringer.
Henning Svendsen og Anker Blauenfeldt beklagede, at der ikke var afholdt møde
mellem minikassererne og hovedkassereren inden budgettet blev fremlagt til
godkendelse af bestyrelsen.
Hovedkassereren tager dette til efterretning, og beklager forløbet, og at det desværre
ikke kunne finde sted i år, men mødet kassererne imellem skal nok finde sted næste år.
Anker Blauenfeldt ønskede en forklaring på, hvorfor VETU’s budgetforslag ikke var
blevet godkendt, herunder en drøftelse om, hvem der skulle bestemme, hvad de
enkelte  udvalg brugte deres budgetkroner til.
Anker Blauenfeldt fik en forklaring om, hvorledes et flertal i bestyrelsen fandt, at de
afsatte budgetbeløb skulle bruges samt, hvad bestyrelsen fandt var god kutyme.
Tilmeldingsproceduren til en EM-deltagelse blev drøftet samt herunder tilskuds-
ordninger vedrørende deltagelse i et EM-arrangement.
Ligeledes blev tilskud til udvalgsmedlemmers deltagelse i diverse arrangementer
drøftet.
Bestyrelsens generelle holdning til ovennævnte punkter var ikke helt i overens-
stemmelse med VETU’s holdninger.
Under sæsonplanlægning skal Finn B Schmidt rettes til Finn Madsen. 

Pkt. 3: Aktivitetskalender.
Edith Finderup ønsker evt. rettelser til kalenderen fremsendt pr. mail.

Pkt. 4: Økonomi.
5 klubber mangler at indberette deres medlemstal.
Dags dato er der totalt indberettet 39.840 medlemmer, heraf A-medlemmer 38.297.
Kassereren forventer et medlemstal på ca. 41.100, altså større end sidste år.
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Enkelte klubbers medlemsindberetning blev drøftet, idet det var klart, at klubben ikke
havde indberettet det korrekte medlemstal.
Den 1. juli 2002 overgår SBKr. til nyt bogholderisystem. 
Der vil blive undervisning for de minikasserere, der selv foretager bogføring.

Pkt. 5: Repræsentantskabsmødet den 12. marts 2002
Edith Finderup gennemgik dagsordenen til repræsentantskabsmødet.
Aftale vedr. dirigent er ok.
• Optælling af stemmeberettigede varetages af Edith Finderup & Bjarne Thor.
• Indkomne forslag fra Solrød Strand for så vidt angår tællere kan godkendes af SSU,

dog med en tekst, hvoraf det fremgår, at det tilstræbes, at der er tællere tilstede.
Forslaget gælder også for Sjællandsserien.

• For så vidt angår Solrød Strands ønske om kampnumre på Infosport, vil SBKr. rette
henvendelse om, at dette bliver i orden.
Indtil dette er bragt i orden, vil SBKr. udsendte et fuldt kampprogram til samtlige
klubber, indtil netoplysninger virker, som ønsket.
Dernæst bør programmet rettes, således at evt. fejlindberetning kan rettes.

• Appeludvalget nedlægges.
• Bestyrelsen ønsker mandat til evt.at ændre SBKr. navn, såfremt dette skulle blive

aktuelt i forbindelse med dagsordenspunkt på DBF’s repræsentantskabsmøde.
Navneændringen kan evt. komme til at se ud som følgende.

DBF-Sjælland, 
 eller

Danmarks Badminton Forbund, Sjællands Badminton Kreds         
eller
Danmarks Badminton Forbund, Sjællands Kredsen

• Hennings Svendsen tilkendegav, at han var imod en evt. nedgang i SBKr.’s
repræsentanter i DBF’s hovedbestyrelse.

• Anker Blauenfeldt tilkendegav, at han forbeholdt sig ret til at acceptere genvalg til
efter mandag den 11. marts 2002.

• Øvrige udvalg havde repræsentanter til at indtræde på de forskellige poster.

Pkt. 6: Opfølgning på Tænketankens ideer.
Hvad har udvalgene tænkt sig at gå i gang med?
USU havde taget nogle ideer op, bl.a. bedre kommunikation mellem klubberne.
Bør tages op af de enkelte udvalg på deres sommermøder.

Pkt. 7: Orientering fra udvalgene.
DU: Afhold generalforsamling den 27. februar 2002.
Ringe tilslutning.
Jørn Weirsøe genvalgt som formand.
Der er indgivet en appelsag mod en af kredsens dommere.
Dommerens afgørelse var dog helt korrekt.
UDU: fraværende
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VETU: Fik fine placeringer ved DM i Greve.
Klassifikationssystemet er indlagt på kredsens hjemmeside.
Anker Blauenfeldt undersøger lovligheden af denne indberetning.
Lars Kure stopper i DBF som formand. Jørn Nielsen, Slagelse Badminton Klub, er
foreslået som afløser.
USU: Afholdt DM i samtlige aldersgrupper med fine placeringer.
Havde dog en kedelig sag, hvor en M-spiller var blevet optaget i DM-programmet af
DBF udenom SBKr.
M-spillere kan principielt ikke deltage i et DM uden en særlig dispensation, og den
pågældende spillere blev også trukket ud af programmet.
Der er udsendt indbydelse for DM for hold U13, der afholdes i Skælskør Badminton
Klub.
Der er en del rod i forbindelse med udtagelse af spillere til DMU.
Meget dårlig koordinering fra DBF’s side.
Alle trænere og gruppeledere er på plads til den kommende sæson med undtagelse af
træner til U11-gruppen..
SSU: Holdturneringsfinale den 7. april 2002 i Farum.
Den 14. april er afsat til brug for en evt. ekstra spilledag i forbindelse med
nedrykningskampe.
8 spillere har været i Sverige. Vi var repræsenteret i samtlige finaler, men ingen
vindere.
AU: intet nyt.
BREDU: udvalget havde taget beskeden om øget brugerbetaling til efterretning.
Breddecup i Ølstykke med 84 deltagere og i Glumsø med 48 deltagere.
16-18 marts 2002 kan Polen ikke deltage med nogen spillere.
Breddeudvalgets medlemmer har fået fremstillet et personligt stempel.
Der udsendes hold til Polen den 1. til 3. maj 2002 med P. Clemmensen som holdleder.
Fra bestyrelsen kom der en opfordring til udvalget om at starte en holdturnering for
motionister, i lighed med DGI´s holdturnering. Ringturneringen kan fortsætte side-
løbende denne turnering. 
Sæsonplan: Sæsonplanen er udsendt.
Finn Madsen har gjort en masse for at få flere huller udfyldt med seniorturneringer.
Der ønskes klubber, der vil afholde U9-turneringer.
IT: intet nyt, men møde den 19. marts 2002.
DBF: der afholdes hovedbestyrelsesmøde den 16. og 17 marts 2002 i Vejle.
Regnskabet foreligger med et årsresultat på kr. 311.000 efter en hensættelse på kr.
450.000.
Årsresultat er således et overskud på kr. 761.000.
Budgettet udviser et overskud på kr. 20.000.   
Der foreligger ændringsforslag til DH-vedtægterne.
Ændring til seedningsreglerne.
Ændring af puljeafviklingerne for åbne turneringer.
Ændring i bøder (stigning).
Ændring af tilskud til de klubber, der afholder et DM.
DBF ønsker at indføre et kraftscenter, med tilhørende satellitcentre i nogle enkelte
klubber rundt omkring i landet.
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Derudover skal der være en generel drøftelse af Øst-Vest problematikken, decentrale
breddekonsulenter samt holdninger omkring pædofil-undersøgelse.
Sidst men ikke mindst skal bestyrelsesmedlemmerne gennemgå en pengestrøms-
analyse udarbejdet af konsulentfirmaet Rambøll.
Mette Bjersing gennemgik rapportens opbygning samt resultatforventningerne.
Konklusionen vil blive præsenteret for HB-medlemmerne i Vejle.
Det videre forløb?????

Pkt. 8. Eventuelt.
Jørn Weirsøe deltager i DIF’s repræsentantskabsmøde i Storestrøms Amt.     
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